

Fiscale en sociale cijfers 2026

Inkomstenbelasting – tarieven en vrijstellingen

Box 1 inkomen	IB + Pvv
Tot € 38.883	35,75%
Vanaf € 38.883	37,56%
Vanaf € 78.426	49,50%

AOW gerechtigd en geboren in of na 1946

Box 1 inkomen	IB + Pvv
Tot € 38.883	17,85%
Vanaf € 38.883	37,56%
Vanaf € 78.426	49,50%

AOW gerechtigd en geboren vóór 1946

Box 1 inkomen	IB + Pvv
Tot € 41.123	17,85%
Vanaf € 41.123	37,56%
Vanaf € 78.426	49,50%

Box 2 inkomen	
Tot € 68.843	24,5%
Vanaf € 68.843	31%

Tarief box 3	36%
Grondslag sparen/beleggen	Forfaitair rendement
Spaargeld	1,28%*
Overige bezittingen	6,00%*
Schulden	2,70%*
Peildatum	1 januari 2026
(*) percentages in VA 2026, definitieve percentages volgen in Q1 2027	

Heffingskortingen	
Alg. heffingskorting (max.) < AOW	€ 3.115
Arbeidskorting (max.)	€ 5.685
Inkomensafh. combinatiekorting (max.)	€ 3.032
Jonggehandicaptenkorting	€ 923
Ouderenkorting (max.)	€ 2.067
Alleenstaande ouderenkorting	€ 540

Vrijstellingen box 3	
Heffingvrij vermogen *	€ 59.357
Kapitaalverzekeringen *	€ 123.428
Uitvaartverzekeringen	€ 8.904
Groene beleggingen *	€ 26.715
Contant geld *	€ 672
Schuldendrempel *	€ 3.800
(*) dubbel voor partners	

Tariefcorrectie	
Aftrek kosten tegen maximaal	37,56%
Geldt o.a. voor aftrekbare kosten eigen woning, persoonsgebonden aftrek (giften, alimentatie e.d.), specifieke zorgkosten, ondernemersaftrek (o.a. zelfstandigenaftrek) en MKB-winstvrijstelling.	

Inkomstenbelasting - lijfrente

Lijfrente-aftrek Let op! GEEN tariefcorrectie	
Jaarruimte 30% x Premiegrondslag – A* – Nettopensioen	
AOW-franchise	€ 19.172
Premiegrondslag max (€ 137.800 - € 19.172)	€ 118.628
Jaarruimte (maximaal)	€ 35.589
Reserveringsruimte (maximaal)	€ 42.753
Stakingslijfrente	≥ AOW – 5 jaar € 574.867
	≥ AOW – 15 jaar € 287.445
	overige gevallen € 143.732
(*) A = 6,27 x pensioenaangroei (art. 10a.25 Wet IB 2001) + pensioenpremie OP/NP o.b.v. WTP (art. 3.127 lid 4 Wet IB 2001)	

Lijfrente grensbedragen	
Tijdelijke oudedagslijfrente	€ 27.192 p/j
Overbruggingslijfrente	€ 63.288 p/j
Afkoopgrens kleine lijfrente	€ 5.513

Inkomstenbelasting - eigen woning

KEW/BEW/SEW	
Vrijstelling	€ 207.500

Hillenaftrek	
Gefaseerde afname, aftrek beperkt tot	71,867%

Eigenwoningforfait		
WOZ meer dan	niet meer dan	forfait
€ 75.000	€ 1.350.000	0,35%
€ 1.350.000		2,35%*
(*) Het genoemde percentage van 2,35% geldt alleen voor de waarde boven het grensbedrag van € 1.350.000		

Overdrachtsbelasting

Tarief overdrachtsbelasting	
Algemeen tarief	10,4%
Verlaagd tarief woningen	2%
Algemeen tarief woningen	8%
Startersvrijstelling grensbedrag	€ 555.000

Fiscale en sociale cijfers 2026

Inkomstenbelasting - ondernemer

Ondernemersaftrek	
Zelfstandigenaftrek	€ 1.200
Startersaftrek	€ 2.123
Stakingsaftrek	€ 3.630
MKB-winstvrijstelling	
Over winst na ondernemersaftrek	12,7%

Erf- en schenkbelasting tarieven en vrijstellingen

Tarieven		
Verkrijger / verkrijging	< € 158.669	≥ € 158.669
Partner/kinderen	10%	20%
(Achter)kleinkinderen	18%	36%
Overige verkrijgers	30%	40%

Vrijstellingen erfbelasting	
Partners	€ 828.035
Kinderen en kleinkinderen	€ 26.230
Invalide kind	€ 78.671
Ouders	€ 62.110
Overige verkrijgers	€ 2.769

Vrijstellingen schenkbelasting	
Jaarlijkse vrijstelling ouders-kinderen	€ 6.908
Eenmalig ouders-kinderen (18-40 jaar)	€ 33.129
Eenmalig ouders-kinderen (18-40 jaar) dure studie	€ 69.009
Jaarlijkse vrijstelling derden	€ 2.769

Diversen

Tarief vennootschapsbelasting	
Winst t/m € 200.000	19%
Winst boven € 200.000	25,8%

Tarief omzetbelasting	
Algemeen tarief	21%
Verlaagd tarief	9%

Tarief assurantiebelasting	
	21%

Tarief dividendbelasting	
	15%

Sociale cijfers per 1 januari 2026

Algemene ouderdomswet (AOW) bruto		
	Per maand	Vak. toeslag
Partners	€ 1.122,12	€ 76,10
Partners met max. toeslag	€ 2.244,24	€ 152,20
Alleenstaande	€ 1.637,57	€ 106,55

Algemene nabestaandenwet (Anw) bruto		
	Per maand	Vak. toeslag
Nabestaandenuitkeringen	€ 1.646,72	€ 128,18
Verzorgingsuitkering	€ 1.060,66	€ 91,56
Wezenuitkering tot 10 jaar	€ 526,95	€ 41,02
Wezenuitkering 10-16 jaar	€ 790,43	€ 61,53
Wezenuitkering 16-21/27 jr.	€ 1.053,90	€ 82,04

Wettelijk minimumloon (vanaf 21 jaar)	
Per uur	€ 14,71

Premiepercentages volks- en werknemersverzekeringen		
Wet	Werkgever	Werknemer
AOW	-	17,90%
Anw	-	0,10%
Wlz	-	9,65%
Werkgeversheffing Zvw	6,1%	-
Zvw-heffing verlaagd	-	4,85%

Maximum dagloon WAO/WIA, WW en ZW	
Per dag	€ 304,25

Maximum premie- en bijdrageloon werknemers-verzekeringen en Zvw	
Per jaar	€ 79.409

Het overzicht fiscale en sociale cijfers 2026 is met grote zorgvuldigheid samengesteld. Er kunnen echter geen rechten aan worden ontleend. Versie 2026.1